
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 55/2024 

 

LV Posiedzenie w dniu 14 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 14 marca 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek 

 

Radny Rafał Nowak – nieobecny 

 

Wójt – Wiesław Glapka 

Sekretarz – Andrzej Konieczny 

Skarbnik – Bogumiła Sosonowska  

 

Tematy posiedzenia:   

1. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego PSP w Gostyniu na temat bezpieczeństwa pożarowego w roku 2023 

2. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu na temat stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Gminy Piaski w roku 2023 

3. Sprawozdanie delegatów Powiatowych Izb Rolniczych z działalności Izb w roku 2023 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 408/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r. 

5. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 409/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2028 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 410/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. św. Marcina Biskupa w Strzelcach Wielkich 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Piaski z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3. ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 

2023. 

 

Ad. 1. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego PSP w Gostyniu na temat bezpieczeństwa pożarowego w 

roku 2023 

Ad. 2. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu na temat stanu bezpieczeństwa i 

porządku publicznego na terenie Gminy Piaski w roku 2023 

Ad. 3. Sprawozdanie delegatów Powiatowych Izb Rolniczych z działalności Izb w roku 2023 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie sprawozdanie udostępnione zostały na eSesji. Zapytał czy są 

jakieś pytania.  

Radna Hanna Powicka stwierdziła, że w sprawozdaniu jest brak niektórych danych.. Informacje są ogólnikowe, 

dotyczą powiatu nie ma ogólnych informacji o gminie Piaski.  

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 408/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. 

Uwag nie wniesiono. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  



 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 409/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2024-2028 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. 

Uwag nie wniesiono. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Ad. 6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 410/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla 

Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Marcina Biskupa w Strzelcach Wielkich 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. 

Uwag nie wniesiono. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Piaski z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3. ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie za rok 2023. 

Radna Hanna Powicka zwróciła uwagę na środki przeznaczane dla Uczniowskiego Klubu Sportowego 

SZODAN.  Poprosiła aby w następnych latach, jeżeli będzie taka możliwość, by  klub otrzymał większe środki.  

Wójt poinformował, że były przeprowadzone rozmowy, zorganizowano spotkanie, na którym karatecy otrzymali 

dyplomy oraz upominki.  

Sekretarz powiedział, że jest to sprawozdanie z ubiegłego roku, w tym roku dla UKS SZODAN zwiększono 

środki z 4 000 zł z 2023r. na 10 000 zł w roku 2024. 

Radny Dariusz Naskręt zapytał czy są jakieś organizacje, które nie otrzymują środków.  

Sekretarz odpowiedział, że nie było takiej sytuacji, są składane oferty i wszyscy otrzymują środki.  

Następnie przeprowadzono dyskusję nad podziałem środków dla organizacji pozarządowych. Omówiono sprawy 

dotyczące zawodów strażackich oraz biegu Bojanowskiego.  

 
Sprawy bieżące:  

Radna Hanna Powicka poruszyła temat pisma mieszkańca Piasków oraz kwestię stosowania randapu. 

Wójt poinformował, że mieszkaniec Piasków zwrócił uwagę na szkodliwość glifosatu oraz, że w organizmach 

ludzkich glifosat się znajduje. Mieszkaniec w piśmie wskazał, aby Gmina Piaski wzorem innej gminy zleciła 

badanie na pewnej grupie wiekowej dzieci na zawartość glifosatu.  

Następnie przeprowadzono dyskusje nad stosowaniem środków chemicznych do usuwania chwastów oraz 

stosowanych w rolnictwie, jak również normach europejskich stosowanych do produkcji żywności.  

Wójt poinformował, że sprawę należy przedyskutować. W przyszłej kadencji samorząd może się zastanowić nad 

zleceniem badań.  

Wójt poinformował o sprawie mieszkańca z Szelejewa. Pan zdecydował, że za zebrane pieniądze zrobi remont                

i tam zamieszkają. Wypłynęła oferta wykupu mieszkania z Hodowli Roślin Danko, są to trzy pokoje, kuchnia. 

łazienka. W pierwszym momencie mieszkaniec odmówił, jednak tego samego dnia zmienił zdanie i wyraził chęć 

zakupu mieszkania. Wynikła sytuacja iż nie wiadomo było czy środki zebrane podczas zbiórki będzie można 

przekazać na zakup mieszkania. Portal pomagam pl. poinformował, że nie będzie problemu aby środki 

przeznaczyć na zakup mieszkania. Mieszkania są przeznaczone na sprzedaż w drodze przetargu. W związku                  

z tym, że dyrekcja  Hodowli Roślin znajduje się w Toruniu w dniu dzisiejszym zostało wysłane pismo z prośba o 

sprzedaż mieszkania w trybie bezprzetargowym. W momencie gdy otrzymamy informację na piśmie, że będzie 

można wykupić mieszkanie, zostanie uruchomiony notariusz celem podpisania aktu notarialnego.  

Kolejną sprawą, którą poruszył Wójt to kwestia ścieżki rowerowej Piaski – Gostyń. Rozmowy przeprowadzono 

w GDDKiA w Poznaniu. Od lasów państwowych teren bezpłatnie może pozyskać GDDKiA. Rada Gminy Piaski 

oraz Powiat podjęli  uchwałę dotyczącą ścieżki, natomiast pomimo podpisanie trójstronnego porozumienia w 

listopadzie 2022r. przez trzy samorządy czyli jeszcze przez Miasto Gostyń, Gostyń takiej uchwały nie podjął do 

dnia dzisiejszego. Problem polega na tym, że GDDKiA dała warunek, że wszystkie trzy samorządy muszą 

podjąć uchwałę i wówczas projektant który opracowuje koncepcje ścieżki będzie mógł wystąpić o ZRID 

ostateczna decyzję o wydanie zezwolenia na realizację inwestycji drogowej. Bez tej decyzji nic nie zostanie 

zrobione. Jest bardzo długi okres oczekiwania na wydanie takiej decyzji. WZDW czekało dwa lata. W 

generalnej dyrekcji dyrektor uważa, że obwodnica DK12 do września 2025r. będzie wykonana, a obecna DK12 

zostanie przekazana do powiatu. Powiatowi nie przysługuje od lasów państwowych bezpłatne przekazanie 

terenu. Są rozpatrywane trzy warianty ścieżki: 

pierwszy wariant -   szedł by na wprost bliżej drogi, jednak jest tam do usunięcia 169 drzew dębowych, 

wyliczono, że koszt – odszkodowanie usunięcia dębów – tj. w granicach od 1 mln zł do 1,5 mln zł. Powiat na to 

nie wyrazi zgody.  

drugi wariant -  koncepcja omija dęby w lesie, finansowo to nic nie daje, lasy państwowe mają takie przepisy, że 

gdy ścieżkę poprowadzono by z tej strony to lasy państwowe po tej stronie nie będą mogły prowadzić 

gospodarki leśnej i to również jest koszt 1,5 mln zł. czy drzewa zostaną wycięte czy nie.  



trzeci wariant – to pójście ścieżką przy samej drodze, po rowie, kilka drzew będzie trzeba usunąć, wtedy ścieżka 

odgrodzona barierą energochłonną dla bezpieczeństwa rowerzystów. Będzie otwarta obwodnica DK12 i ruch się 

zmniejszy. Ten wariant będzie odpowiedni, jest tu również odszkodowanie. Zależy nam aby zacząć to robić 

przed oddaniem do użytku obwodnicy. Starostwo wystosowało  do Radnych  Miasta Gostyń apel aby uchwałę w 

sprawie ścieżki rowerowej podjęli. Gmina Piaski otrzymała odpowiedź od Burmistrza Gostynia, że takiej 

uchwały nie podejmą, ewentualnie przyszła rada. Bez tej uchwały nie będzie ZRID, a bez ZRID nie będzie 

żadnych działań dotyczących budowy ścieżki rowerowej Piaski – Gostyń. Jest to sprawa bardzo pilna. Wójt 

poinformował, że wystosował taki sam apel do Burmistrza Gostynia, z prośba o jak najszybsze podjęcie 

uchwały. Będą wtedy mniejsze koszty, mniejsze straty. Mieszkańcy chcą typowej, komunikacyjnej ścieżki 

miedzy Gostyniem a Piaskami.  

    

 

  
Przewodniczący posiedzenia  

Bernard Dorsz 

  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


